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W odpowiedzi na interpelację w sprawie możliwości rozstawienia 

bramek wodnych w różnych częściach miasta – informuję, że w bieżącym 

roku w wydatkach Gminy nie było planowane zadanie związane z 

rozstawieniem dodatkowych kurtyn wodnych na terenie miasta. Obecna 

lokalizacja na płycie Rynku zapewnia dostęp do opomiarowanego przyłącza 

wody oraz jest objęta monitoringiem.  

Uwzględniając powyższe nie planuje się obecnie rozstawienia 

dodatkowych kurtyn wodnych na terenie miasta.  

 

 

 

Z upoważnienia Prezydenta Miasta 

Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

Anna Niedbała 
 

 

 


